

PRESS CONTACT

MARKETING@UNITEDSHIPPINGGROUP.DE

MIRA-KRISTIN ROLKE

PHONE: +49 40 308 5424 45

PAGE 1/3

SUBJECT | DECK CARRIERS MV BOLDWIND HAS BEEN DELIVERED TO UWL

DATE | 11. MAY 2020

First of two state-of-the-art Deck Carriers, MV BoldWind, has been delivered to United Wind Logistics

The first of two state-of-the-art Deck Carriers, MV BoldWind has been delivered to United Wind Logistics, the second vessel is to follow later within the year. MV BoldWind will start her maiden voyage towards Europe, where she will be employed in a long-term charter in the offshore Wind industry. On her maiden voyage, the vessel will carry windmill blades from China to Norway.

With a deadweight of 10.000 mtons, a deck length of 128 m and width of 28 m, the modern Deck Carrier offers great flexibility and attractive intake for any huge or heavy cargo. The modern vessel combines an optimized hull design and diesel electric propulsion to suit its dedicated service field. The electric package is supplied by ABB and powered by four MAN diesel generators driven by high quality MDO. Additionally, the MAN engines meet IMO Tier III emission regulations being equipped with a Selective Catalytic Reduction system.

“We are proud to affirm our company’s aspirations to take over as front-runners for an eco-friendly shipping industry. We are already looking forward to receiving the sister newbuilding MV BraveWind in 4 months from now.” says Mr. Puschmann, managing director of UWL.

UWL FLEET LIST: www.unitedwindlogistics.de/fleet

UWL PRESS RELEASE: <https://www.unitedwindlogistics.de/news-media/#news>

UWL LINKEDIN: www.linkedin.com/company/united-wind-logistics

UWL VIMEO - VIDEO OF MV BOLDWIND: <https://vimeo.com/user114080045/uwl-boldwind>

MV BOLDWIND PICTURE FOR PRESS USE:

1. https://www.unitedwindlogistics.de/wp-content/uploads/2020/05/MV-BoldWind_United-Wind-Logistics_05-scaled.jpg
2. https://www.unitedwindlogistics.de/wp-content/uploads/2020/05/MV-BoldWind_United-Wind-Logistics_03-scaled.jpg
3. https://www.unitedwindlogistics.de/wp-content/uploads/2020/05/MV-BoldWind_United-Wind-Logistics_01.png



PRESSE MELDUNG



PRESSEKONTAKT

MARKETING@UNITEDSHIPPINGGROUP.DE

MIRA-KRISTIN ROLKE

TEL: +49 40 308 5424 45

PAGE 3/3

BETREFF | DECK CARRIERS MV BOLDWIND HAS BEEN DELIVERED TO UWL

DATE | 11. MAY 2020

Der erste von zwei hochmodernen Deck Carrier, die MV BoldWind, wurde an United Wind Logistics ausgeliefert

Das erste von zwei hochmodernen Deck Carrier, die MV BoldWind, wurde an United Wind Logistics ausgeliefert, das zweite Schiff soll noch in diesem Jahr folgen. Die MV BoldWind wird ihre Jungfernfahrt in Richtung Europa antreten, wo sie in einem Langzeitcharter in der Offshore-Windindustrie eingesetzt wird. Auf ihrer Jungfernfahrt wird das Rotorenblätter für Windkraftanlagen von China nach Norwegen transportieren.

Mit einer Tragfähigkeit von 10.000 mtons, einer Decklänge von 128 m und einer Breite von 28 m bietet der moderne Deck Carrier große Flexibilität und attraktive Deckkapazität für riesige oder schwere Ladung. Das moderne Schiff bietet ein optimiertes Rumpfdesign und einen dieselektrischen Antrieb, der von ABB geliefert und von vier MAN-Dieselelektromotoren, die MDO verbrauchen, angetrieben wird. Darüber hinaus erfüllen die MAN-Motoren die Emissionsvorschriften der IMO Tier III und sind mit einem Selective Catalytic Reduction System ausgestattet.

"Wir sind stolz darauf, durch diese hochmodernen Schiffe unseren Anspruch zu untermauern, eine Vorreiterrolle für eine umweltfreundliche Schifffahrtsindustrie einzunehmen. Wir freuen uns schon jetzt darauf, den Schwesterneubau MV BraveWind in 4 Monaten zu erhalten", sagt Herr Puschmann, Geschäftsführer von UWL.